
 
Op vrijdag 31.05.2024 vond de Algemene Vergadering van Kon. SOLEO vzw plaats.   
Deze vergadering welke kan aanzien worden als sluitstuk van het afgelopen voetbalseizoen 
(2023-2024) lokte 25 leden naar DE KOMEET.  Aan hen werd “in première” de kalender voor 
volgend seizoen voorgesteld. 

Enkele nieuwe activiteiten zijn opgenomen waaronder een bezoek aan de KBVB in Tubeke, een 
ledenvergadering met foto’s/dia’s uit de oude doos en een bingo-avond.   Een aantal klassiekers, 
welke vorig seizoen niet aan bod kwamen, zijn terug opgenomen.  Het bestuur meent dat de 
kalender 2024-2025 evenwichtig en “spek voor ieders bek” is       . 

Het EK-voetbal maakt dat het nieuwe voetbalseizoen er snel zal aankomen.  In tegenstelling tot 
vorig seizoen zal de huidige bestuursploeg de SOLEO-kar trekken vanaf het begin van het nieuwe 
voetbalseizoen.  Het behoeft weinig uitleg dat het niet altijd even evident is deze kar te trekken 
met een bestuursploeg van slechts 4 personen.  Als voorzitter doen ik dan ook een vriendelijke 
oproep aan u allen.  Elkéén die hier en daar het werk lichter maakt en/of onze vereniging steunt 
op één of andere wijze, danken wij alvast bij voorbaat.  Een positieve ingesteldheid en open 
mindset … daar gaan we samen voor ! 

In de zomer van 2023 bevond het SOLEO-schip zich in woelige waters.  Deze turbulente periode 
heeft toen geleid tot een significante bestuurswijziging.  Op vraag van enkele bestuursleden nam 
ik eind 09/2023 de taak van voorzitter op en dit ter vervanging van Jakub Stefanski die toen 
ontslag nam.  Tijdens mijn eerste toespraak als voorzitter (d.d. 09.10.2023) stelde ik duidelijk 
niemand te zullen uitsluiten … een “VRIENDEN”- “KRING” is immers een vereniging die zijn 
rangen sluit en vrienden nieuwe kansen biedt onafgezien van de omstandigheden.   
Mijn uitgestoken hand werd door enkele leden en ex-bestuursleden niet gezien, noch 
aangenomen.  Tot de dag van vandaag betreur ik de attitude van deze minderheidsgroep.  Ik blijf 
hopen op een ommekeer en zoals eerder al aangehaald : ik wens zelf niemand uit te sluiten.  
Overtuigd van mijn gevoel en de waarden van onze vereniging indachtig, vraag ik deze individuen 
zichzelf in vraag te stellen en afhankelijk van hun ingesteld af te wegen of ze überhaupt het 
lidgeld voor volgend voetbalseizoen (35 €) niet beter aan andere doeleinden besteden.   

“All-in” of “à la carte” (zoals gesteld in mijn nieuwjaarstoespraak) iedereen is welkom bij de 
Lierse scheidsrechtersvereniging.  …en zoals gesteld in mijn toespraak tijdens het banket :  
“wij geven niet op en wij gaan door … wij gaan door doch enkel met die mensen wiens mindset 
positief is.   Wij gaan door met en voor die mensen waarvan wij weten dat ze ieders naam zullen 
beschermen wanneer de betrokkene niet aanwezig is !” 

Bedankt voor jullie steun, aanwezigheid, vriendschap, genegenheid en passie ! 

Tot heel binnenkort en geniet van het EK en jullie welverdiende rustperiode. 

Sportieve groeten 

Dirk Gilon 
Voorzitter Kon. SOLEO vzw 

Een turbulent seizoen eindigt !  Op naar volgend voetbalseizoen ! 
02.06.2024 : Slotwoord Voorzitter Dirk Gilon 

 

 


